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تصویب لایحه مشوق تملک تهاتری 
املاک اولویت دار پروژه های شهرداری

سرپرست اداره کل املاک و مستغلات شهرداری کرج؛ گفت: 
لایحه پیشنهادی شهرداری با موضوع »مشوق های تملکات 
تهاتری املاک واقع در طرح های اولویت دار مصوب پروژه های 
شهرداری« تصویب شد.علی رحیم خانی ؛ اظهار کرد: لایحه 
پیشنهادی شهرداری با موضوع مشوق های تملکات تهاتری 
امــلاک واقع در طرح هــای اولویت دار مصــوب پروژه های 
شهرداری در هشتاد و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر مطرح و با مساعدت اعضای شورا اسلامی شهر کرج به 
تصویب رسید.رحیم خانی عنوان کرد: ازجمله وظایف مهم 
شهرداری احداث معابر، شارع و پارک های عمومی و ایجاد 
فضاهای خدماتی در سطح شــهر بوده و در بسیاری موارد 
انجام این وظیفه مســتلزم تملک املاک واقع در طرح ها و 
رفع معارضین ملکی اســت.وی ادامه داد: با توجه به حجم 
بالای تملکات موردنیاز و کمبود منابع نقدی شهرداری، انجام 
معاملات تهاتری به عنوان یکی از راهکارهای مهم مدیریت 
شهری جهت پیشــبرد امور شهر است.سرپرست اداره کل 
املاک و مستغلات شــهرداری کرج گفت: در این راستا و 
در جهت تسهیل و تشویق مالکین املاک واقع در محدوده 
طرح های اولویت دار شــهری با رأی اعضای شورای اسلامی 
شهر، لایحه مشــوق تملکات تهاتری در املاک اولویت دار 
تصویب شد.این مسئول بابیان اینکه تصویب این لایحه منجر 
به تسریع در اجرای پروژه های اولویت دار شهر شامل بزرگراه 
شمالی کرج، احداث خیابان میرزایی پرور، بلوار شمس، طرح 
تعریض بلوار ارم، پونه شرقی، کنارگذر شرقی کرج می شود، 
ابــراز امیدوار کرد: پس از طی مراحل قانونی و ابلاغ مصوبه 
به شهرداری شــاهد افزایش سرعت تملک املاک معارض 

پروژه های فوق در شهر کرج خواهیم بود.

هشدار یک دپیلمات پیشین درباره تحرکات اروپا:
ممکن است ماجرای »میکونوس« را 

تکرار کنند
ساداتیان با اشاره به فراخواندن سفیر انگلیس از ایران 
گفت:» ظاهرا مســأله جدی است و آنها می خواهند این 
طور القاء کنند که از رفتارهــای ایران دیگر حوصله ما 
سررفته و اتحادیه اروپا هم دارند حمایت می کنند و فضا را 
دارند به سمت فضای میکونوس می برند که اروپایی ها هم 
سفرایشان را فراخواندند و هم سفرای ما را اخراج کردند؛ 

که مدت ها طول کشید تا رابطه ترمیم شد.«
وی ادامه داد:» یعنی گام به گام دارند مســأله را تند 
می کنند؛ برای اینکه از رفتار ایــران اعلام عدم رضایت 
کرده اند. بــه خصوص اینکه انگلیس به راحتی می تواند 
مکانیزم ماشــه را برگرداند و آن وقــت موقعیت ایران 
بسیار خطیر خواهد شــد؛ یعنی اگر آن شش قطعنامه 
برگردد، که احتیاجی هم به وتو کردن روســیه و چین 
ندارد؛ چون یک بار به آنها رأی داده اند. اگر ایران حالا هم 
بتواند تمهیدی بیندیشد که هفت، هشت ماه دیگر هم از 
این ماجرا بگذرد، این خطر را هم دیگر نخواهیم داشت. 
ولی اگر بشــود، ما کماکان ذیل ماده 41 و فصل هفتم 
منشور قرار می گیریم که همه کشورها موظف هستند 
در تحریم هایی که آنها تعیین می کنند مشارکت داشته 
باشند. به علاوه اینکه هیچ بعید نیست در فاز بعدی روی 
ماده 42 بروند که اقدامات نظامی را هم در بر می گیرد.«
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ادامه از صفحه اول

با وجود هشدارها و مخالفت ها؛
سد چمشیر بالاخره آبگیری شد

همدلی - در حالی که در روزهای گذشته موضوع آبگیری 
سد چمشیر، در کانون توجه فعالان محیط زیست بود و 
مخالفت های بســیاری را نیز به خود جلب کرد و حتی 
مخالفت رسمی سازمان حفاظت محیط زیست را نیز به 
دنبال داشت، آنطور که برخی خبرگزاری ها گزارش دادند، 
روز گذشته این سد جنجالی آبگیری شدساخت این سد 
بر روی رودخانه زهره از سال 1۳۸۹ آغاز شده است اما از 
سال گذشته هشدار های بسیاری از سوی فعالین محیط 
زیستی و ســازمان حفاظت از محیط زیست نسبت به 

مخاطرات آبگیری این سد داده شده بود.
برخی تصاویر منتشر شــده حاکی از این است که سد 
چمشیر صبح روز گذشــته آبگیری شده است. محمد 
درویــش، فعال محیط زیســتی با انتشــار تصویری از 
آبگیری ســد چمشــیر در توییتر خود نوشــت:»آقای 
ســلاجقه در حالیکه صبح امروز شما مشغول تکذیب 
آبگیری سد چم شیر در رسانه رسمی دولت بودید، یک 
از محیط بان های شما این عکس را برایم فرستاد! درها را 
باز کنید و اجازه دهید واقعیت ها فاش شــود اگر صادق 

هستید.«

کار جهادی درسرمای زیر صفر درجه 
مرکز انتقال نفت سبزوار

عصرآزادی/سرپرستی شــاهرود-زهرا میرزایی: کارکنان 
واحدهای مکانیک و ابزار دقیق منطقه شمال شــرق در 
ســرمای زیر صفردرجه ســبزوار، تعریف جدیدی از کار 
جهادی ارائه دادند.واحدهای تعمیرات مکانیک و ابزار دقیق 
شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه شمال شرق در 
شرایط اضطراری ناشی از افت فشار گاز مصارف خانگی 
این شهرســتان، عملیات آماده سازی و تعویض سوخت 
توربین های مرکز انتقال نفت سبزوار از گاز به نفت سفید 
را علیرغم برخی کمبودها در اســرع وقت محقق کردند. 
بر پایه همین گزارش؛ معاون اســتاندار خراسان رضوی 
و فرماندار ویژه ســبزوار به همراه برخی از اعضای ستاد 
بحران این شهرستان بصورت سرزده از مرکز انتقال نفت 
و تاسیسات سبزوار بازدید نموده و برای تامین رفاه حال 
مردم، خواستار قطع گاز مصرفی این مرکز شدند.حسین 
ابراهیمی در این بازدید، تلفنی با مدیر شرکت خطوط لوله 
و مخابرات نفت منطقه شمال شرق رایزنی نموده و شرایط 
سخت سرمای این شهرستان و ضرورت قطع گاز صنایع و 
مراکز پرمصرف را گوشزد کرد.رضا جبارزاده مدیر منطقه 
شمال شــرق نیز پس از این تصمیم ستاد بحران سبزوار 
بــه گروه های مکانیک و ابزار دقیق این منطقه ماموریت 
داد تا در اسرع وقت نسبت به تغییر سوخت توربین های 
مرکز انتقال نفت سبزوار به نفت سفید اقدام نموده تا خللی 
در انتقال ایمن و پایدار فرآورده های نفتی به ســه استان 
خراسان بوجود نیاید.تیمهای فنی واحدهای ابزار دقیق و 
مکانیک منطقه شمال شرق نیز در سرمای شدید سبزوار 
عملیات تبدیل وضعیت سوخت گاز به نفت سفید توربین 
این مرکز انتقال نفت را پس از 12 ســاعت کار مداوم به 
پایان رسانده و توربین را استارت و در مدار بهره برداری قرار 
دادند.سرعت عمل همکاران منطقه شمال شرق در دمای 
زیر صفر درجه سبزوار و انتقال همزمان نفت گاز)گازوئیل( 
به نیروگاه نیشــابور از طریق لاین« بای پاس« در طول 
توقف خط )با هماهنگی کنترل مرکزی( مهمترین نکات 

این اقدام جهادی بود.

خبر

اصفهــان – مرادیان: محمدیاســر طیب نیا 
جلسه کمیته مدیریت شرکت فولاد مبارکه 
گفت: مباحث و چالش های شــرکت را باید 
با آینده نگری مورد بررســی قرار دهیم. در 
حوزه بهره برداری و خرید، علاوه بر مدیریت 
بهینه منابــع، باید همچنان کیفیت را جزو 
اهداف سخت گیرانه شرکت بدانیم و همواره 

شرایط سخت تر را نیز در نظر بگیریم.
وی در خصــوص اهمیت عملکرد هریک از 
مدیران و کارکنــان در بخش های مختلف 
ســازمان گفت: ویژگی هــای متمایزی در 
شخصیت سردار شهید قاسم سلیمانی وجود 
داشــت که باعث شد از وی با نیک نامی که 

آرزوی هر انسان است یاد کنند.
وی در همین زمینه گفت: وقتی انســان به 
درجه ای از باور و عمل می رسد، در مواجهه 
با امور دیگــر فکر نمی کند کــه فلان کار 
وظیفه ذاتی و سازمانی او هست یا خیر. در 
عوض به این می اندیشــد که در موقعیت ها 
آن کاری را کــه می توانــد و از دســتش 
برمی آید به نحو احسن انجام دهد؛ ازاین رو 
هریک از ما که در فولاد مبارکه مسئولیتی 
قبول کرده ایم باید با حضور همه جانبه، در 
میدان عمل، مســئولیت موردنظر را انجام 

دهیم.
به گفته مدیرعامل فولاد مبارکه در اجرای 
پروژه های توسعه شــرکت، پیش از هرچیز 

باید بهترین شــرکت ها را برای انجام امور و 
اجرای پروژه ها انتخاب کنیم؛ ولی در برخی 
مــوارد هم که برخی پیمانــکاران به میزان 
مطلوب کارها را پیش نمی برند، این حضور 
همه جانبــه کارفرما در میــدان و حمایت 
بیشتر اوست که می تواند علاوه بر توانمندتر 
شدن پیمانکار ضعیف، تحقق اهداف شرکت 

را نیز میسر سازد.
وی در خصوص اهمیــت تأمین مواد اولیه 

موردنیاز شــرکت خاطرنشان کرد: با توجه 
به برنامه های تولید شرکت و شرایط موجود 
در کشــور باید واحدهای تولیــد، خرید و 
پشــتیبانی به گونه ای هماهنگ عمل کنند 

که شرکت با کمترین چالش مواجه شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اجرای 
به موقع طرح های توسعه را مورد تأکید قرار 
داد و گفت: با توجه به نقش و جایگاه فولاد 
مبارکه و تأثیری که این شــرکت بر ســایر 

صنایع بالا و پایین دســت خود دارد، روند 
فولاد  در  تعریف شده  پروژه های  پیشــرفت 
مبارکه به صورت آنلاین از سوی متولیان و 
مسئولان بالادست رصد می شود؛ به عبارت 
دیگر برخی پروژه های توسعه فولاد مبارکه 
ملی و آبروی شرکت و صنعت فولاد کشور 
هســتند؛ ازاین رو باید نظارت دقیق تری بر 
اجرای کمی و کیفی آن ها از سوی دستگاه 

نظارت صورت گیرد.

مدیرعامل فولاد مبارکه: 

 پروژه های توسعه فولاد مباركه
ملی و آبروی شركت و صنعت فولاد كشور هستند

همدلی| ؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

محمد تقی تذروی نایب رییس شورای شهر شیراز در نطق 
پیش از دســتور خود در جلســه علنی شورای شهر  گفت: 
همانگونه که مستحضرید مسیرهای سلامت محور شهری ، 
محورهای پیاده راهی هستند که نقاط طبیعی حومه شهرتا 
نقاط توسعه یافته در مرکز شهر ، مسیری را با هدف حمل 
و نقــل پیاده محور مبتنی بر فعالیت بدنی ، تفریحی ، جابه 
جایی و تقویت ابعاد زیبا شناســانه منظر شهری فراهم می 
آورند و منافع محیطی و اقتصادی را برای شهر نیز به دنبال 

دارند.
تذروی با اشاره به رایگان بودن اینگونه فضاها برای استفاده 
عموم مردم و اســتقبال از این فضاها اظهار داشت:با توجه 
به این موضوع توســعه ی این گونــه فضاها، علاوه بر جنبه 
»کارکردی« و »زیســت محیطی« آن، به ارتقاء ســلامت 
عمومی ســاکنان شــهر، کمک قابل توجهی مــی نماید و 
امیدواریم شاهدتوســعه روز افزون اینگونه فضاهای شهری 

باشیم. 
وی در ادامه با اشــاره افزایش ترافیک و استفاده روز افزون 

سوختهای فسیلی در افزایش آلودگی شهر گفت:

یکی از راه های کاهش این مشــکلات تشویق شهروندان به 
اســتفاده از دوچرخه می باشد . دوچرخه با مزایای منحصر 
به فرد مانند ارزان تر بودن نســبت به سایر وسایل نقلیه , 
عدم مصرف سوخت فســیلی , ایجاد ترافیک کمتر و عدم 
اثرات منفی بر محیط زیست بیش از پیش به عنوان مکمل 

سایر وســایل نقلیه مورد توجه قرار گرفته است که یکی از 
عمده ترین راهکارهایی که صاحب نظران برای دســتیابی 
به توســعه پایدار شهری مطرح می نماینداستفاده بیشتر از 

دوچرخه است.
تذروی گفت:در همین راســتا پیشــنهاد میشود شهرداری 
کلانشهر شیراز با بستر ســازی مناسب  و با هدف سلامت 
جسمی و روحی شــهروندان و پیشــگیری از آلودگی هوا 
زمینه را جهت تهیه و خرید دوچرخه های اقســاطی فراهم 

آورد. 
نایب رئیس شــورای شهر شیراز با اشاره به سخنان شهردار 
شــیراز در نشســت خبری مشــترک و اعلام پیش بینی 
بودجه21هزار میلیارد تومانی گفت: اینجانب ضمن اعتراض 
نسبت به این بودجه که میتواند  باعث افزایش تورم مضاعف 
گردد ، خواهشــمندم ترتیبی صــورت دهید که در صورت 
بســته شــدن بودجه با این مبلغ شــهروندان همانند سال 
1401 متحمل پرداخت هزینه های ســنگین چون ســهم 
خدمــات و عوارض نگردند و این بودجــه از منابعی غیر از 

جیب شهروندان پرداخت گردد. 

در جهت ارتقا سلامت شهروندان مطرح شد؛

توجه به کارکردهای زیست محیطی و افزایش مسیرهای پیاده راه در شیراز


